
 

 

PUBLIC 

 

关于阳江支行恢复营业的通知 
 

尊敬的客户， 

 

根据阳江市新冠肺炎疫情防控工作最新进展，汇丰银行（中国）有限公司阳江支行（以下简称“我

支行”）将于2022年3月23日（星期三）起恢复对外营业。请您留意我行官网及官方微信公众号以

获取最新信息。 

 

温馨提示：为了您的健康，我支行网点将定期消毒。同时也请您前往营业网点时务必佩戴口罩，

并在网点门口配合工作人员进行体温测量并出示健康码。衷心感谢您的理解与支持。 

 

祝您和家人身体健康，幸福安康！ 

 

汇丰银行（中国）有限公司阳江支行 

 

2022年3月23日 

 

 

 

  



 

 

PUBLIC 

 

Adjustment to Branch Business Arrangement  

 

Dear Customer(s),  

     

According to the latest requirements of the COVD-19 prevention and control work in Yangjiang, HSBC 

Bank (China) Company Limited Yangjiang Sub-branch will resume business from 23Mar2022. Please 

refer to HSBC China official website and HSBC China WeChat service account for the latest information. 

 

Reminder: To protect your health, our branches will be disinfected on a regular basis. When you visit 

any of our branches, please make sure to wear a mask, cooperate with our staff to have your 

temperature taken and show your health code.  

 

Thank you for your understanding and support. 

 

Yours sincerely  

 

HSBC Bank (China) Company Limited Yangjiang Sub-Branch 

 

23 MAR 2022 


